
Protokół nr 57/23 

z posiedzenia Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu, 

Turystyki i Rekreacji 

z dnia 19 czerwca 2023 roku 

Komisja obradowała w składzie: 

1. Zofia Krzemińska - Przewodnicząca Komisji, 
2. Andrzej Chatłas 
3. Jarosław Tadyeh, 
4. Danuta Zalewska, 
5. Katarzyna Kolasa, 
6. Ireneusz Balcer, (nieobecny) 

Pozostali zgodnie z listą obecności (załącznik nr 1). 

Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie o godzinie 11.00. 

Na początek powitała członków Komisji, a także zaproszonych gości. Następnie 

zaprezentowała porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Informacja o współpracy międzynarodowej szkół powiatu. 

2. Wykorzystanie funduszy unijnych w okresie styczeń 2022 - maj 2023. 

3. Wstępna rekrutacja uczniów do szkół powiatowych. 

4. Informacja o bieżących i planowanych inwestycjach w szkołach i placówkach 

wychowawczych. 

5. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

Ad.l. 

Dyrektor Wydziału Edukacji, (...) Lidia Sokulska-Tłok przedstawiła członkom 

Komisji programy, w których uczestniczą poszczególne szkoły ponadpodstawowe z 

powiatu sępoleńskiego. Głównym projektem finansowanym przez Unię Europejską a 

realizowanym w placówkach oświatowych jest Erasmus +, umożliwiający 

uczestnictwo w wymianach międzynarodowych uczniów. Dzięki temu programowi 
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uczniowie mogą poznawać inne kraje i ich kulturę, szkolić języki obce. Ponadto 

uczniowie Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Więcborku zagranicą 

realizują staż zawodowy. Erasmus kierowany jest również do nauczycieli, którzy 

przechodzą szkolenia, towarzyszą pracownikom szkoły w ich codziennej pracy czy też 

odbywają rozmowy z osobami pełniącymi różne funkcje. Spośród placówek 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest powiat sępoleński we 

współpracy międzynarodowej uczestniczą LO w Sępólnie Krajeńskim, CKZiU w 

Więcborku i ZSP w Sępólnie. 

Szczegółowe informacje znajdują się w załączniku nr 2. 

Ad.2. 

Dyrektor Wydziału Edukacji, (...) przedstawiła szczegółowe sprawozdanie dotyczące 

wykorzystania i rozliczenia funduszy unijnych związanych z projektami 

realizowanymi przez placówki oświatowe. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3. 

Ad.3. 

Lidia Sokułska-Tłok poinformowała, że na chwilę obecną sytuacja związana z 

naborem do szkół powiatowych wygląda bardzo dobrze. Dyrektor podała wstępne 

wyniki naboru, które wyglądały następująco: 

a) Liceum Ogólnokształcące Więcbork - 136 podań (prawdopodobnie powstaną 3 

oddziały), 

b) Liceum Ogólnokształcące w Sępólnie - 137 podań. Jeśli chodzi o wybierane profile 

to sytuacja przedstawia się następująco: policyjny 44 osoby, sportowy 15, medyczno-

przyrodniczy 20, medialno-artystyczny 27, politechniczny 20 i lingwistyczny 17. 

c) Zespół Szkół Ponadpodstawowych w Sępólnie - technikum - 88, szkoła branżowa 

I stopnia - 65. 

d) Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Więcborku - technikum -

144 podania, szkoła branżowa - 41. Razem 185. 

Ad.4. 
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Dyrektor Wydziału Edukacji, (...) poinformowała członków Komisji o 

inwestycjach, które trwają i które planuje się przeprowadzić w placówkach 

oświatowych. 

• LO w Sępólnie - remont gabinetu polonistycznego wraz z wymianą 

grzejników, remont dachu na sali gimnastycznej, modernizacja sprzętu w 

gabinecie informatycznym, 

• CKZiU w Więcborku - działania inwestycyjne w budynku internatu polegające 

na zaadaptowaniu pomieszczeń na 2 dodatkowe sale lekcyjne oraz budowa 

toalet dla uczniów, drobne remonty w budynku głównym szkoły 

• ZSP w Sępólnie - w szkole tej nie planuje się żadnych inwestycji. Dokonane 

zostaną jedynie bieżące naprawy. 

• LO w Więcborku - potrzeba modernizacji pracowni komputerowej, boisko i 

parking 

• SOSW w Sępólnie - remont pomieszczeń piwnicznych, planowany remont 

muru oporowego między działką szkoły a działką poczty (środki finansowe 

„Polski Ład"), planowana jest również budowa podjazdu na schody dla osób 

niepełnosprawnych w Więcborku 

• PPP w Sępólnie - nie przewiduje się remontów ani innych inwestycji. Zostały 

zakupione klimatyzatory, o które wnioskowała w ubiegłym roku Dyrektor 

Poradni. 

Szczegółowy plan inwestycji wraz z przewidzianymi kosztami finansowymi 

znajduje się w załączniku nr 4. 

Andrzej Chatłas przy okazji omawiania planowanych inwestycji w szkołach zwrócił 

uwagę na problem boiska i parkingu przy LO w Więcborku. Radny zaproponował, 

żeby utworzyć również wjazd do szkoły od ulicy Krótkiej. Według Radnego znacznie 

poprawiłoby to warunki bezpieczeństwa. 

Ad.5. 

Lidia Sokułska-Tłok przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 

szkół ponadpodstawowych i specjalnych, mających siedzibę na obszarze powiatu 

sępoleńskiego, od 1 września 2023 roku. 

Członkowie Komisji zaopiniowali projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
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Lidia Sokulska-Tłok przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach 

roku szkolnego, określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli prowadzących kształcenie w formie zaocznej oraz zasad zaliczania do 

wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej i w kształceniu na odległość, 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, 

doradców zawodowych, z wyjątkiem nauczycieli zatrudnionych w poradniach 

psychologiczno-pedagogicznych. 

Członkowie Komisji zaopiniowali projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

W tym punkcie pytanie do Wicestarosty zadała Danuta Zalewska. Radna zapytała o 

problemy związane z dokumentacją i z zaleceniami, jakie miały zostać wprowadzone 

w DPS-ie dla Dzieci i Młodzieży w Kamieniu Krajeńskim. Wicestarosta 

odpowiedział, że aktualnie policja prowadzi dochodzenie. W połowie sierpnia Zarząd 

Powiatu zamierza skontrolować instytucję, również pod względem finansowym. 

Zgromadzeniu prowadzącemu Dom kończy się umowa i należy sprawdzić, czy można 

ją przedłużyć na kolejne 5 lat. 

Katarzyna Kolasa zwróciła uwagę na temat związany ze strefami płatnego 

parkowania na terenie Sępólna. Radna zauważyła, że rodzice dzieci uczęszczających 

do przedszkola nr 1 będą musieli każdorazowo płacić 2 zł, żeby przyprowadzić i 

odebrać swoje dziecko. K. Kolasa stwierdziła, że to spory, dodatkowy koszt. 

Zastanawiała się czy powiat może coś w tej kwestii zrobić. 

Po zrealizowaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodnicząca Zofia 

Krzemińska zakończyła posiedzenie Komisji o godzinie 12.15. 

Ad.6. 

Zofia Krzemińska 
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